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فوتبال ایران

سلطانی فر توپ را به زمین تاج برگرداند

مهدی تاج در آخرین مصاحبه اش اعلام کرد مارک ویلموتس از سوی وزارت ورزش و از طریق 

مرکز فرهنگی ایران و هلند به فدراسیون پیشنهاد شده و به این شکل توپ اعتراض ها به این 

انتخاب گران قیمت و ناکام را به زمین وزیر ورزش انداخت.  مسعود سلطانی فر دیروز در حاشیه 

نشست هم اندیشی درباره خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس به این ماجرا واکنش نشان 

داد و توپ را به زمین فدراسیون برگرداند. وی گفت: »نامه مربوط به مرکز فرهنگی ایران و 

هلند به دست ما رسید که من روی آن نوشتم »برای بررسی و بهره برداری به این فدراسیون 

ارجاع شود.« علاوه بر سه گزینه ای که در این نامه نام آنها برده شده بود، نام های دیگری 

مثل لوران بلان، فرناندو هیرو، دیک ادوکات، دالیچ، برانکو ایوانکوویچ و... هم برای هدایت 

تیم ملی مطرح شدند. درنهایت خود فدراسیون تصمیم گرفت با ویلموتس قرارداد امضا کند 

و تمام موارد را خود فدراسیون بررسی کرد. مسئولیت قرارداد ویلموتس هم با فدراسیون 

فوتبال است و قطعا خودشان به نهادهای نظارتی پاسخ خواهند داد. من آن زمان طرفدار 

مربی ایرانی بودم و به دوستان در فدراسیون هم گفتم که مربیان خوبی در ایران داریم.« 

یک انتصاب و یک استعفا در استقلال 

با حکم احمد سعادتمند، احمد مددی به عنوان معاون ورزشی باشگاه استقلال انتخاب 

شد. در سوابق مدیریتی مددی، قائم مقامی باشگاه پیکان، معاونت باشگاه سایپا، عضو 

هیات رئیسه و خزانه دار فدراسیون دوومیدانی از سال ۹۰ تا ۹۵، عضو هیات رئیسه و خزانه دار 

فدراسیون پزشکی ورزشی از سال ۹۵ تا ۹۸ و مدیر بین الملل فدراسیون وزنه برداری به مدت ۲ 

سال دیده می شود. پیش از این، سعید رمضانی در نقش سرپرست معاونت ورزشی استقلال 

فعالیت می کرد، اما او از این به بعد به عنوان سرپرست تیم به فعالیت خود ادامه خواهد داد. 

همچنین علی خلف از سمت سرپرستی روابط عمومی باشگاه استقلال استعفا داد. او 

در نامه  استعفایش به مدیرعامل استقلال، دلیل کناره گیری خود از این سمت را مشغله 

کاری عنوان کرده است. 

ادعای وزیر درباره ارزش سرخابی ها

وزیر ورزش و جوانان وعده داد که پیش از اتمام دوره کاری اش در دولت حسن روحانی کار 

خصوصی سازی دو باشگاه را به صورت کامل انجام خواهد داد و اعلام کرد تا اواخر شهریورماه 

امکان ورود به بازار سرمایه وجود دارد. سلطانی فر واگذاری ورزشگاه های مرغوبکار و درفشی فر 

و کمپ حجازی را برای افزایش دارایی ها و سرمایه  این دو باشگاه دانست و افزود: »ارزش دو 

باشگاه در زمینه های مختلف حدود هزار میلیاردتومان اعلام خواهد شد.« 

میثاقیان سرمربی ملوان شد

اکبر میثاقیان که سابقه دو فصل حضور به عنوان بازیکن در باشگاه ملوان را در دهه ۵۰ 

دارد، به عنوان سرمربی جدید این تیم معرفی و جانشین محمد احمدزاده شد. وی پیش از 

این به عنوان مربی در باشگاه های خونه به خونه، سیاه جامگان، ابومسلم، پدیده، شاهین 

بوشهر، مس کرمان، بادران، راه آهن و... حضور داشته است. 

لیگ برتر به تعویق افتاد

حیدر بهاروند، رئیس سازمان لیگ فوتبال ایران در نامه ای به مدیران باشگاه ها و روسای 

هیات های فوتبال لیگ برتری از افزایش زمان آماده سازی تیم ها برای از سرگیری 

رقابت های لیگ نوزدهم خبر داد. بنابراین دیدار معوقه فولاد خوزستان و استقلال تهران 

روز چهارشنبه مورخ ۴ تیرماه برگزار  و سپس مسابقات هفته بیست ودوم از روز یکشنبه 

هشتم تیرماه آغاز می شود.

لئونـــاردوپادوانیبعدازاینکـــهدردیداربرابرفولادباضایعه

نخاعیروبهروشـــد،همچنانویلچرنشـــیناستوباوجود

گذشـــتزمانزیادوتغییراتمداومدرردهمدیریتیباشگاه

هنوزمطالباتشرانگرفتهوبههمیندلیلازباشگاهشکایت

کردهاست.بارویکارآمدنسعادتمندبهعنوانمدیرجدید

استقلالاودستوردادتاپرداختمطالبات1۰۰هزاردلاری

مدافعبرزیلیدراولویتپرداختقراربگیرد،اماعجیباینکه

حالاکهسعادتمندتوانستهمبلغبدهیمعوقهاوراتامینکند،

حاضرنیســـتبهباشگاهشمارهحساببدهد.درحالیکهتا

چندیپیشپادوگفتهشمارهحسابمیدهدتااینمبلغرا

دریافتکند،اماانگاربرخیمشاورههایغلطاوراازاینمسیر

دورکردهوباعثشـــدهایـــنبازیکنبرزیلیتصمیمدیگری

بگیـــرد.پادوانیزمانیکهبهبرزیلرفتازاســـتقلالبهفیفا

شکایتکردوبهخاطرنقصعضویکهدراینباشگاهنصیبش

شدهخواستار9میلیوندلارغرامتشد!اینموضوعالبتهاز

سویفیفاردشدودررایفدراسیونجهانیفوتبالاستقلال

بهپرداختتنها1۰۰هزاردلاربدهیمعوقهاومحکومشد،اما

CASمدافعبرزیلیسابقاستقلالنسبتبهرایفیفابهدادگاه

شکایتکردهتاشایدبتواندمبلغموردنظریابخشیازآنرا

ازآبیهابگیرد.بههمیندلیلاوفعلاحاضرنشده1۰۰هزار

دلاریراکهفیفاحکمداده،ازاســـتقلالدریافتکند.برای

پیگیریماجراوالبتهبحثمطالباتشـــفرواستراماچونی

بامدیرروابطبینالمللباشـــگاهاســـتقلالصحبتکردیم.

گفتوگوی»فرهیختگان«باکاظمقیمرادرادامهمیخوانید.

ازشـــکایتعجیبپادوانیآغازکنیم.باتوجهبهاینکهفیفا

ایندرخواســـتراردکرده،گویاخطریازاینناحیهباشگاه

استقلالراتهدیدنمیکند.

این طور نیســـت که هیچ خطری تهدید نکند، ولی طبق تجربیات 

گذشـــته خیلی کم پیش آمده که دادگاه کاس بخواهد رای فیفا را 

نقض کرده یا آن را بشکند و رای دیگری را صادر کند. 

رویچهحسابپادوانیاینرقمرادرخواستکردهاست؟

به خاطـــر نقص عضو دائمی که برایش پیش آمده و این طور عنوان 

کرده که دیگر نمی تواند فوتبال بازی کند، اســـتقلال باید تا پایان 

سال بازیگری سالیانه مبلغی را دریافت کند که طبق محاسباتی که 

داشته مجموع آن می شود ۹میلیون دلار. او حتی دوران مربیگری 

را هم محاسبه کرده و میانگین مجموع این ارقام را به عنوان غرامت 

از استقلال درخواست کرده است. 

البتهباوجودمشـــکلاتباشگاهاســـتقلالاعلامکردطلب

پادوانـــیومرحومپورحیدریبایـــددراولویتپرداختقرار

بگیرد.

درســـت است. فوتبال همیشـــه توام بوده با مصدومیت و اتفاق و 

مصدوم شـــدن ذات طبیعی این رشته ورزشـــی به شمار می رود. 

زمانی اســـت که اتفاقی در حاشیه یک رقابت پیش می آید، به طور 

مثال یک تماشاگر اشیایی را پرت می کند که باعث می شود یک نفر 

مصدوم شود که قضیه آن فرق می کند، اما در این قضیه، دو بازیکن 

در داخل زمین فوتبال با هم برخورد کرده که منجر به مصدومیت 

یکی از آنها شـــده است. ما هم از این بابت متاسفیم و از زمانی که 

آمدیم سعی کردیم حسن نیت خود را نشان دهیم، در این گرفتاری 

مالی که با هجوم طلبکاران مواجه بودیم، دنبال پرداخت مطالبات 

پادوانی بودیم تا جایی که یک هفته  با فیفا هماهنگ کردیم، طلب 

این بازیکن برزیلی از محل مطالبات استقلال در فیفا پرداخت شود 

که به نظر می رسد با مشاوره اشتباهی که این بازیکن گرفت، روند 

به سمت دیگری پیش رفت و او تصمیم گرفت تا این پول را نگیرد. 

او به ما اعلام کرد که می خواهد به کاس شـــکایت کند، اما شماره 

حساب هم داد یعنی از ابتدا موافقتش را اعلام کرده بود، ولی طی 

یک هفته چه شـــد که حتی حاضر نشد تا این پول را هم بگیرد و از 

این قضیه منصرف شد برای ما هم جای سوال دارد. 

وظیفهونقشباشگاههادراینبیندرخصوصاینطوراتفاقات

دردنیایفوتبالازلحاظحقوقیچیست؟

در هرصورت فوتبال همیشه با مصدومیت ها و اتفاقات همراه بوده 

است. همین الان در قضیه کرونا بازیکنان مدام می گویند اگر کرونا 

بگیریم و فوتبال مان تمام شد چه کنیم و اگر ما کرونا بگیریم دیگر 

تمام اســـت. یعنی همه می دانند فوتبال همیشـــه با این اتفاقات 

همراه بوده، اما این ریسکی است که بازیکن به جان می خرد و از بد 

حادثه شاید اتفاقی بیفتد که برای پادوانی رخ داد. از لحاظ حقوقی 

باشگاه ها وظیفه دارند هزینه های درمان بازیکن را تقبل کند تا روند 

بهبود وی تسریع شود، اما اینکه چنین غرامتی درخواست شود اصلا 

در دنیای فوتبال نه مرسوم است و نه قانون خاصی در این خصوص 

وجود دارد. چون هیچگاه هیچ باشگاهی از بازیکنش نمی خواهد 

که به خاطر یک گل جانش را به خطر بیندازد و حالا چون این اتفاق 

افتاده پس باشگاه باید غرامت بدهد. 

درخصوصمطالبهشفروپسرشماجرابهکجارسید؟توافق

کردید؟

در این خصوص همین الان هم با او درحال مذاکره هستیم. توافق 

خاصی صورت نگرفته اما یک سری قول های شفاهی داده شده که 

ما به دنبال آن هستیم تا بعد از شرایطی که به خاطر کرونا به وجود 

آمده، قرار ملاقاتی را با شفر ترتیب دهیم تا بتوانیم با وی تفاهم کنیم. 

مبلغطلبشفروپسرشبهطوردقیقچقدراست؟

درخصوص پســـرش که هنوز رای صادر نشده و در حال رسیدگی 

است اما طلب آقای شفر حدود ۵۵۰ هزار دلار است. البته مطالبه 

اصلی خیلی بیشـــتر از این حرف ها و بیشـــتر از یک میلیون دلار 

بـــود که این رقمِ ۵۵۰ هزار دلار با توجه به عقد قرارداد او با بن یاس 

کاهش پیدا کرده است. 

درخصوصاســـتراماچونیومطالباتویکاربهکجارسید؟

شکایتشدردسرسازمیشود؟

مدیریت باشـــگاه دوهفته پیش اعلام کرده بود که این سرمربی از 

استقلال شکایت کرده و درخواست غرامت یک میلیون و ۸۰۰هزار 

یورویی کرده که پرونده وی نیز درحال رسیدگی است و هنوز رایی 

صادر نشده. البته طبق ادعای استرا ما هم لایحه دفاعی متناسب 

را با توجه به مســـتنداتی که داشـــتیم، ترتیب دادیم و منتظریم تا 

رای صادر شود. 

مگرقرارداداستراودستیارانشسالی75۰هزاردلارنبود؟

درخصـوص ایـن جزئیـات نمی توانـم توضیح بیشـتری بدهم، 

امـا درخصـوص قـراردادش و آپشـن ها و بندهـای آن ایـن 

رقـم را درخواسـت کـرده اسـت. مـا هـم لایحـه دفاعـی خـود 

را تنظیـم و آن را بـه فیفـا ارائـه کرده ایـم و منتظریـم تـا آنهـا 

تصمیم گیـری کننـد. 

مدیربینالمللاستقلالدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:باشفرتوافقنشده،دنبالتفاهمیم

پادوغرامتدورانبازیگریومربیگریرامیخواهد
استراپولقراردادوآپشنها

پرسپولیســـی ها به دلیل فاصله 1۰ امتیازی شـــان 

با نزدیک ترین تعقیب کننـــده امیدواری زیادی به 

قهرمانی لیگ نوزدهم دارند و به همین جهت یکی 

از معدود حامیان آغاز لیگ برتر نوزدهم هستند، اما 

اتفاقاتی رخ داده که کمی برای هواداران و کادرفنی 

این تیم باعث بروز نگرانی شده است. چند روز قبل 

محمد انصاری، مدافع چپ سرخ در تمرینات دچار 

آسیب دیدگی شد و پس از بررسی های کامل و دقیق 

مشخص شد که این بازیکن بار دیگر از ناحیه رباط 

صلیبی آسیب دیده و باید مجددا پای خود را به تیغ 

جراحان بسپارد و این اتفاق کمی مربیان پرسپولیس 

را بـــه فکر فرو برده که بـــرای بازی های پیش رو چه 

تمهیداتی برای تقویت این قسمت از دفاع تیم شان 

درنظر بگیرند. 

قطعـــا محمد نادری که یکـــی از بازیکنان محبوب 

گل محمدی هم محســـوب می شود می تواند جای 

خالی انصاری در جناح چپ را پر کند اما در این بین، 

حرف و حدیث هایی به گوش می رسد که نگرانی ها 

را بابت جناح چپ پرســـپولیس به حداکثر رسانده 

است، چراکه وی هم ممکن است تیم را ترک کند. 

اصراریحییبهتمدیدبازیکنمحبوبش

محمد نادری در فصلی که یحیی گل محمدی هدایت 

تراکتور را برعهده داشت، عضو این تیم تبریزی شد و 

توانست بازی های زیادی را برای این تیم انجام دهد، 

او پس از نمایش قابل قبـــول در دفاع چپ تراکتور 

راهی بلژیک شد و با تیم کورتریک به توافق رسید. 

با حضور یحیی گل محمدی در پرســـپولیس یکی 

از بازیکنانی که همیشـــه مدنظـــر او بوده و اعتقاد 

ویژه ای به آن داشته، محمد نادری بوده که با توجه 

به شناخت قبلی از توانایی های این بازیکن چندان 

هم دور از ذهن نیست. 

حالا از باشـــگاه پرســـپولیس خبرهایـــی به گوش 

می رســـد که نـــادری یکی از بازیکنانی اســـت که 

یحیی گل محمدی به باشـــگاه تاکید کرده که برای 

گرفتن رضایتنامه و حضورش در لیگ برتر بیستم در 

پرسپولیس تلاش ها را آغاز کنند. البته ظاهرا سرخ ها 

در این راه با مشـــکلاتی مواجه می شوند و رقبایی را 

پیش روی خود می بینند. 

چرانادریدربلژیکبازینکرد؟

اینکه محمد نادری در اوج آمادگی راهی بلژیک شد 

اما نتوانست حتی یک دقیقه برای تیم بلژیکی اش 

به میدان برود، موضوعی بود که تعجب خیلی هارا 

برانگیختـــه بود. در این خصـــوص یکی از نزدیکان 

باشگاه پرسپولیس به »فرهیختگان« گفت: »با توجه 

بـــه رقم پایین قرارداد ایـــن بازیکن با تیم کورتریک 

بلژیک، فدراسیون این کشور حاضر به صدور کارت 

بازی برای این بازیکن نشد و دلیل اصلی اش هم این 

است که در قوانین لیگ بلژیک به قراردادهای رقم 

پایین به چشـــم فرار مالیاتی و پولشویی 

نگاه می شود.« 

او ادامه داد: »قطعا این بازیکن با این 

قرارداد فصل بعد را هم نمی تواند در 

بلژیک ســـپری کند و این فرصت 

مناسبی برای باشگاه 

پرسپولیس است که با مذاکره 

بتواند رضایتنامه دائمی نادری 

را از کورتریـــک دریافت کند.« 

گفتنی اســـت این بازیکن یک 

فصل دیگر با تیم کورتریک قرارداد 

دارد و تیم خواهـــان او می تواند 

برای رضایتنامه دائمی این بازیکن 

با تیم بلژیکی به توافق برسد. 
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بعد از موضوعــــی 

که برای علیرضا 

بیرانوند ایجاد 

تیم  و  شـــده 

آنتـــورپ این 

عی  مد روزهـــا 

سرخ ها با توجه به است که دروازه بان اول 

قرارداد منعقدشده باید در تاریخ دوازدهم تیرماه خود 

را به باشـــگاه معرفی کند، حالا خبرهایی به گوش 

می رسد که رضایتنامه موقت محمد نادری هم دارای 

زمان پایان قرارداد اســـت و براساس پایان لیگ برتر 

بسته نشده است. 

اینکه تاریخ دقیق پایان اعتبار رضایتنامه کورتریک 

به محمد نادری چه زمانی اســـت، موضوعی است 

که باشـــگاه درخصوص آن اطلاعاتـــی در اختیار 

»فرهیختگان« قرار نداده است، اما با توجه به اینکه 

ایـــن قرارداد در زمان پیش از شـــیوع ویروس کرونا 

منعقد شـــده، احتمالا زمانـــی برایش درنظر گرفته 

شـــده که در پایان بازی های لیـــگ برتر ایران او در 

بلژیک حاضر شـــود و بتواند برای فصل آینده اش 

با هماهنگی تیم بلژیکی تصمیم گیری کند. 

طبق شـــنیده های غیررسمی زمان پایان اعتبار 

رضایتنامـــه نـــادری هم در تیرماه اســـت و این 

موضـــوع می تواند در روزهایی که چپ 

پرسپولیس به دلیل مصدومیت 

انصـــاری خالی شـــده 

است، دردسر بزرگی 

ایجـــاد کنـــد. فیفا 

پرونده هـــای  درمـــورد 

مشـــابه اعلام کرده که باشگاه ها 

باید ســـمت تعامل بروند و حالا باید 

دید پرســـپولیس می تواند با مدیران 

کورتریک بر سر ماندن این بازیکن تا 

اتمام لیگ نوزدهم به توافق برســـند یا 

اینکه گل محمدی از حالا باید فکر استفاده 

از بازیکنان در پست غیرتخصصی باشد. در 

دوره برانکو نیز که قرمزها با کمبود بازیکن 

مواجه بودند، مربی کروات از محســـن 

ربیع خواه در چند بازی در پست دفاع 

چپ استفاده کرد. 

پیشنهادآنتورپبهنادری

درحدحرف

همان زمانی که علیرضا بیرانوند 

قرارداد خـــود را با تیم آنتورپ 

رسمی کرد، حرف و حدیث هایی 

ایجاد شـــد که محمد نادری هم موردتوجه این تیم 

بلژیکی قرار گرفته و به احتمال فراوان فصل بعد بار 

دیگر با بیرو و این بار در بلژیک همبازی می شـــود، 

اما با گذشـــت چندماه از این موضوع ظاهرا اتفاق 

جدیدی درخصوص این پیشنهاد رخ نداده و حرف 

و حدیث هایی که درخصوص انتقال این بازیکن به 

آنتورپ مطرح شـــده بود، در حد حرف باقی مانده و 

جدی نشده است. 

پرسپولیسی ها که این روزها به نگه داشتن نادری فکر 

می کنند، قطعا از پشیمانی آنتورپ برای جذب این 

مدافع خوشـــحال می شوند اما هنوز تا پایان فصل 

فرصت زیادی باقی مانده و اگر سرخ ها می خواهند 

رقبایشان برای جذب این بازیکن بیشتر نشود، باید 

هرچه زودتر دست به کار شوند و باب مذاکره را با این 

تیم بلژیکی باز کنند. 

 

دنـــدانتیزکورتریـــکوبندهایعجیبو

غریبرضایتنامه!

اینکه پرسپولیسی ها بتوانند رضایتنامه دائمی محمد 

نادری را از کورتریک بلژیک بگیرند، موضوعی نیست 

که به همین سادگی ها به دست بیاید، چراکه تجربه 

در این ۲ ســـال اخیر نشان داده که مدیران این تیم 

بســـیار دندان تیز هستند و حاضر نمی شوند با 

مبلغی کم این بازیکن را ازدست رفته ببینند. 

آن طور که شنیده می شود، مبلغ انتقال نادری 

در سال اول قراردادش با پرسپولیس رقمی حدود 

۵۰ تا 6۰ هزار یورو بوده که این مبلغ در ســـال دوم 

افزایش پیدا کرده و حدود ۸۵ هزار یورو بوده است. 

اما جالب اســـت بدانید که در قرارداد ســـال دوم 

کورتریک با پرســـپولیس یک بند قرار گرفته که اگر 

ســـرخ ها بتوانند از مرحله گروهی لیگ قهرمانان 

آســـیا صعود کرده و به جمع 16 تیـــم برتر راه پیدا 

کنند، باید رقمی حدود 1۰ هزار یوروی دیگر هم به 

مبلغ توافق شده اضافه شود که معمولا این بندها در 

قرارداد بازیکنان قرار می گیرد و رایج نیست که تیم ها 

برای صدور رضایتنامه موقت بازیکن هم از این مدل 

شروط و آپشن ها استفاده کنند. 

با این تفاسیر قطعا پرسپولیسی ها برای نگه داشتن 

نادری برای فصل بعد کار ســـختی را درپیش دارند 

که با توجه به اصرار یحیی باید دید مدیران باشگاه 

با چـــه تمهیداتی می توانند ایـــن مدافع چپ پا و 

خوش اخلاق تیم شـــان را برای فصل بعد هم حفظ 

کنند. 
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